
Zápis č. 5 
 

z řádného zasedání  Zastupitelstva obce Herink konaného dne 17. 2. 2011 
na Obecním úřadě v Herinku 

 
Přítomni: dle přiložené presenční listiny, omluven Ing. Martin Kouba 
 
1) Zahájení  
 
Zasedání ZO Herink zahájila a řídila starostka obce Ing. Jitka Schwarzmayerová 
Zasedání bylo zahájeno v 19:15 hodin 
Zapisovatelkou byla určena: Alexandra Kapalová 
Ověřovateli tohoto zápisu byli navrženi: Magda Babson, Lenka Dunčková 
 
Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se 0       
Návrh ověřovatelů byl schválen. 
                                                                                      
2) Schválení programu zasedání 
 

1. Přivítání a zahájení 
2. Přečtení a schválení zápisu minulého jednání ZO 
3. Projednání žádosti o kácení náletových stromů – AGRO Jesenice 
4. Přestěhování obecní knihovny od p. Kleňhové  
5. Žádost o zařazení OÚ Herink do seznamu OÚ pro vidimaci a legalizaci – Městský 

úřad Říčany  
6. Informace o vývoji dopravní obslužnosti – ROPID, Středočeský kraj 
7. Informace o obnově katastrálního operátu – Katastrální úřad 
8. Informace o zahájení obnovy katastrálního operátu do digitální podoby – Katastrální 

úřad 
9. Projednání zachování členství Obce Herink ve Svazku Ladův kraj 
10. Informace o vývoji reklamace Smaltového oválu se znakem obce – LIKA 
11. Projednání pojištění členů SDH Herink  
12. Informace o termínu a obsahu schůzky investorů v k. ú. Herink 
13. Projednání zabezpečení likvidace psích exkrementů 
14. Projednání uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. 
15. Projednání změny výkonu funkce místostarostky z neuvolněné na uvolněnou  

 
Různé - rozšíření: 

 
16. Projednání podpisu smluv mezi OÚ Herink (a ostatními dotčenými obcemi) a ROPID 

na linky 363 a 428 o zajištění dopravní obslužnosti 
17. Projednání žádosti o schválení realizace fotovoltaického zdroje – Oleg Růžička 
18. Informace o probíhající petici proti redukci dopravy 
19. Projednání možnosti měření hluku specializovanou firmou v souvislosti s aktivitami 

pro výstavbu protihlukových bariér a proti změně zákona o zvýšení hlukových limitů 
20. Projednání možnosti využívání a spolufinancování právního zástupce ve věci boje 

proti hluku s ostatními dotčenými obcemi 
21. Projednání žádosti o souhlas s umístěním sanitárního zařízení – Pražská obalovna 

Herink 
22. Diskuse  

 
Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se  0   
Návrh programu byl schválen včetně rozšíření  
 



3) Projednání úkolů 
 

1. Žádost o kácení náletových stromů – AGRO Jesenice. ZO souhlasí s povolením 
kácení v rozsahu předloženém v žádosti a ukládá starostce a místostarostce vydat 
Rozhodnutí o kácení. Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se  0  

2. Přestěhování obecní knihovny od paní Kleňhové. ZO zajistí přestěhování knihovny do 
budovy OÚ v rámci brigády SDH Herink dne 5. 3. 2011. Hlasování: pro 8 proti 
0 zdržel se  0  

3. ZO souhlasí s podáním žádosti o zařazení OÚ Herink do seznamu OÚ, které mohou 
provádět vidimaci a legalizaci. Zastupitelé obce se budou podílet na zajištění 
podmínek nutných ke schválení žádosti.  Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se  0  

4. Informace místostarostky paní Dunčkové o dopravní obslužnosti obce. Každý den 
dochází na OÚ nové informace o vývoji jednání mezi Krajským úřadem 
Středočeského kraje a spol. Ropid. Poslední k 17. 2. 2011 je, že Středočeský kraj 
uvolní na základní dopravní obslužnost kraje o 33%  financí méně než v roce 2010. 
Prozatím to vypadá tak, že veškeré spoje linky 363 budou zachovány. Na lince 428 by 
mělo dojít ke zrušení jednoho spoje, a to ze Říčan, který byl v Herinku ve 12:20. Tyto 
údaje jsou však stále pouze informativní. ZO bere na vědomí. 

5. Informace starostky o zahájení obnovy katastrálního operátu novým mapováním. 
Zjišťování průběhu hranic pozemků a vnějšího obvodu budov bude zahájeno 7. 3. 
2011. OÚ Herink poskytne pověřeným pracovníkům Katastrálního úřadu místnost 
v budově OÚ po celou dobu zjišťování potřebných údajů na cca 3 měsíce.  Zjišťování 
se bude týkat převážně majitelů pozemků a budov z původní zástavby obce. ZO bere 
na vědomí. 

6. Informace o oznámení o zahájení obnovy katastrálního operátu přepracováním 
souboru geodetických informací do digitální podoby.  ZO bere na vědomí. 

7. Návrh na ukončení členství ve sdružení Ladův kraj. Příspěvky obce činí cca 6.500 Kč 
na rok. Užitek z tohoto sdružení obec nemá. ZO souhlasí s ukončením členství a 
ukládá a zmocňuje starostku a místostarostku členství ukončit. Hlasování: pro 8 proti 
0 zdržel se  0  

8. Reklamace smaltovaného znaku vyrobeného firmou Lika. (barevně neodpovídá, 
okraje se loupou, rozmístění písma, vyšší cena). Firma Lika reklamaci uznala a 
pracuje na novém znaku. ZO bere na vědomí. 

9. ZO souhlasí s pojištěním členů SDH, pojištění je uloženo zákonem při brigádách a 
akcích pořádaných SDH. Částka za jednoho člena je 300-400 Kč. Hlasování: pro 8 
proti 0 zdržel se  0  

10. Informace starostky o svolání schůzky investorů, kteří mají zájem o další výstavbu 
v k. ú. Herink. Schůzka se bude konat 2. 3. 2011 a bude se týkat rozšíření ČOV. ZO 
bere na vědomí. 

11. Problém likvidace psích exkrementů. Z prozatímního zjišťování vyplývá, že likvidace 
psích exkrementů je finančně náročná.  Oslovená firma zabývající se likvidací psích 
exkrementů v Praze si účtuje 18 Kč /1 km. To je částka pouze za dopravu, ostatní 
úkony jako vývoz koše, doplnění sáčků si účtují zvlášť. Starostka požádala členy ZO o 
podávání návrhů na jiný způsob likvidace. Zjistit v okolních obcích a na internetu. ZO 
bere na vědomí. 

12. ZO souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. a 
ukládá a zmocňuje starostku smlouvu podepsat. Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se  0  

13. ZO nesouhlasí se změnou výkonu funkce místostarostky z neuvolněné na uvolněnou. 
Hlasování: pro 0 proti 7 zdržel se 1. 

 
 
 
 
 



4) Různé - rozšíření 
 

14. Ropid předložil k podpisu smlouvy mezi OÚ Herink (a ostatními dotčenými obcemi) a 
ROPID na linky 363 a 428 o zajištění dopravní obslužnosti. ZO ukládá a zmocňuje 
starostku a místostarostku smlouvy, po prověření platnosti v souvislosti 
s probíhajícími jednáními, podepsat. Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se  0  

15. ZO vydává souhlasné stanovisko k žádosti o povolení umístění fotovoltaického zdroje 
– Oleg Růžička. Informovali jsme se na Stavebním úřadě. Hlasování: pro 8 proti 
0 zdržel se  0  

16. Informace o probíhající petici proti redukci dopravy. Podpořit Petici svým podpisem 
je možné v úředních hodinách na OÚ Herink nebo v obchodě paní Červenkové. ZO 
bere na vědomí. 

17. Projednání možnosti měření hluku specializovanou firmou v souvislosti s aktivitami 
pro výstavbu protihlukových bariér a proti změně zákona o zvýšení hlukových limitů. 

      ZO souhlasí s výběrovým řízením, s tím že, si vyhrazujeme právo definitivního  
      rozhodnutí o účasti na měření, až dle konkrétně předložených nabídek. Hlasování:   
      pro 8 proti 0 zdržel se 0  
18. ZO projednalo možnost finančně se podílet na výdajích za právního zástupce, 

spojených s Peticí proti hluku. Tuto možnost bereme na vědomí, ale je nutné předem 
vědět  

a. v jakém měřítku bude finanční podíl 
b.  rámcový finanční limit 
c. rozsah nutnosti právních služeb 

ZO bere na vědomí. 
19. Žádost společnosti Pražská obalovna Herink na vybudování sanitárního zařízení 

v objektu obalovny. ZO souhlasí. Hlasování: pro 8 proti 0 zdržel se 0  
 

5) Diskuze 
 

6) Závěr  
 
Starostka obce poděkovala zúčastněným a ukončila řádné zasedání zastupitelstva obce 
Herink ve 21:50 hodin. 

 
 


